## Bravotek REACH 高關注物質 (SVHC) 無使用聲明書 Declaration of Non-Use of REACH SVHCs Disclosure

本公司在此聲明:所有供應予貴公司的產品,均符合歐盟法規 REACH (EC 1907/2006) 的相關要求。依據 REACH 第 33 條之規定,若產品中含有候選清單所列之高關注物質 (SVHC, Substances of Very High Concern) 並超過 0.1% (重量百分比,以單一物品計),供應商有義務通知客戶並提供相關資訊。

## 本公司確認並保證:

- 1. 供應予貴公司的產品中·所有屬於 REACH SVHC 候選清單所列之物質·其 含量均 低於 0.1% (w/w)。
- 2. 本公司已持續關注歐洲化學品管理局 (ECHA) 公布之 REACH SVHC 候選清單的最新修訂 (網址: <a href="https://echa.europa.eu/candidate-list-table">https://echa.europa.eu/candidate-list-table</a>) · 並依此更新管理措施。

Our company hereby declares that all products supplied to your company comply with the requirements of the European Regulation REACH (EC 1907/2006).

In accordance with Article 33 of REACH, if a product contains any substance on the Candidate List of Substances of Very High Concern (SVHC) at a concentration greater than 0.1% by weight (per article), the supplier is obliged to inform customers and provide relevant information.

Our company confirms and guarantees that:

- 1. All substances listed on the REACH SVHC Candidate List contained in the products supplied to your company are present at concentrations of less than 0.1% (w/w).]
- 2. Our company continuously monitors the latest updates to the REACH SVHC Candidate List as published by the European Chemicals Agency (ECHA) (<a href="https://echa.europa.eu/candidate-list-table">https://echa.europa.eu/candidate-list-table</a>), and updates its management measures accordingly.

Company Name: Bravotek Electronics Co., Ltd.

Representative : QA Manager Poyu Huang

Date: 2025/11/04